
Subject Area Team Digital Design 

Mandag d. 1. februar 2021 kl. 14.00 - 16.00 - Zoom 
  

****************************************************************************** 

Referat  

Deltagere: 

Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Jörn Christiansson (linjeleder BDDIT), Signe Yndigegn (VIP), 

Jens Just Andersen (BDDIT 3. år), Emil Vogt Sørensen (KDDIT 1. år), Thomas Flodgaard Kaufmanas (BDDIT 

2. år), 

Jens Hovgaard Jørgensen (BDDIT 2. år), Eva Hauch Fenger (BDDIT 2. år), Camille Wagner-Eckert (KDDIT 2. 

år), Agathe Frost Engdahl (KDDIT 1. år), 

Lea Strandgaard-Mortensen (studievejleder), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator),  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

• Dagsorden godkendt 

 

2. Godkendelse af referat (se bilag i folder) 

• Referat godkendt 

 

3. Input fra SAT til ITUs 2022-2025 strategi –  

• De tre valgte SAT repræsentanter præsenterede rapporten og den indsamlede data fra 

DDIT studerende 

• 6 hovedpunkter I feedbacken blev identificeret og diskuteret. De er:  

i. How do we ensure enough physical space at ITU? We’re already at capacity and 

lack space for concentrated group work and readings.  

ii. Concerns about maintaining a high enough basic academic level of the enrolled 

students if uptake is to double   

iii. Diversity is more than a question of male /female ratio  

iv. Rankings, what is the narrative for the rankings?  

v. IT infrastructure  

vi. Where is sustainability in the strategy?   

• Disse 6 punkter bliver fremsendt til BoS til diskussion ved næste BoS. De 6 hovedpunker 

og selve rapporten bliver fremsendt til projektleder Gustaf Gimm.  

 

4. SATs feedback på Study Environment Assessment 

• SAT noterer sig at der (stadig) er problemer med infrastrukturen i studiemiljøet på ITU. 

Det er et tilbagevendende problem at WIFI ikke er stabilt og hurtigt nok, at 



mulighederne for at sidde og læse/arbejde uforstyrret er ringe. Der er for meget uro 

ifm. arbejdspladserne på gangene og der er kun plads til 4 omkring bordene mens der 

oftest arbejdes I grupper af 5-6 studerende. Der er heller ikke nok grupperum til 

koncentreret gruppearbejde. Dr ønskes også en mulighed for at kunne se om og hvornår 

der er ledige skyboxes uden at skulle på ITU først. Der burde kunne laves en app til dette 

formål. Derudover mener vi ikke at DR bygningen har afhjulpet dette problem, det er 

faktisk som om at vores input ikke er blevet hørt.  

• Dette er meldt tilbage til Dean of Education support.   

 

5. SAT Digital Design studenterrepræsentant til Studienævnet 

• Emil og Thomas repræsenterer DDIT studerende i Studienævnet i 2021.  

 

6. SATs kommentarer på Meritoversigterne 

• Ingen kommentarer på afgørelserne men bør de anonymiseres?   

• Meritprocessen og hvordan man kan bruge forhåndsgodkendelser til at lave sin egen 

profil ikke klar for de studerende.  

 

7. Nyt fra uddannelser – studerende 

• Generel diskussion om karaktergivning til vintereksamen og censorernes egnethed til 

bedømmelse af emnerne.  

 

8. Nyt fra uddannelser og ITU 

• Information om åbent hus.  

• Gruppedannelse på KDDIT 2. semester gik fint. Wonder var et OK værktøj til opgaven 

• Diskussion om at der dette semester bliver en større diversificering af online 

undervisningen – nogle er rigtig gode men der er bekymring for de, som måske ikke er 

så gode. Hvordan sætter vi forventningerne både til undervisere og studerende? 

• Der arbejdes på en revision af KDDIT User Cultures specialiseringen, som desværre ikke 

tiltrak så mange tilmeldinger. Derimod er UX specialiseringen meget populær.  

 

9. Evt.  

• Afklaring af sprog på kurserne. Vejledning og diskussion må gerne foregå på dansk hvor 

relevant selvom kursussproget er på engelsk hvis der ikke er ikke-dansktalende 

studerende i lokalet.  

 

Rikke, 15 februar 2021 

 

 

 


